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10 2eBasis lijkt mij prima Past zeker ook bij woordvoering
Ik zou de rol vail OMT zeker benadrukken dat zie ik mi nog niet terug in de antwoorden

De zin over mondkapjes en testen zou ik zeker weglaten
De crisis is ons allemaal overkomen Dit soort zimien zou ik ook niet zeggen

|Paar opmerkingen

Greet
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Verzondenmet BlackBeiry Work
www blackberry com
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Datum vrijdag 22 mei 2020 1 57 PM

Aan

Onderwerp FW interview SBM

bH

10 2e @minvws ul

Lees jij ook even mee Commentaar van harte welkom

Past dit bij woordvoeringslijn^^
As maandag heb ik interview

Dank alvast
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Onderwerp FW interview SBM
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Zie hieronder mijn concept antwoorden in de tekst van Lees je mee en geef je commentaar

Kernboodschap

sport en bewegen cruciaal voor een gezonde en fitte samenleving

2 lijnen

steun pakket voor de basis infrastructuur

hoe zo snel mogelijk de sportsector weer open

OMT en kabinet leidend buiten daarna binnen

overleg sector cruciaal kennen hun branche

toekomst onzeker samen oppakken en bekijken wat kan

heb je nog aanvullingen opmerkingen

Dank alvast
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Hierbij een voorzetje om het verhaal op te tuigen Wat mij betreft leg jij andere accenten als je dat nodig acht Het

gaat erom dat mensen die werkzaam zijn in rond de breedtesport een goede indruk krijgen van globaal gezegd de

aanpak prioriteiten en scenario s van VWS

• Kimt u de weg schetsen op lioofdlijnen die VWS bewandeld heeft sinds de uitbraak van de

coronacrisis tot nu

We hebben eigenlijk langs 2 lijnen gewerkt Enerzijds steeds gekeken hoe en wanneer de sport weer openen

zou kunnen Dat deden we en doen we nog steeds samen metNOCNSF en de VSG Daarbij waren de

adviezen en besluiten van het kabinet leidend En anderzijds gekeken hoe we ervoor kunnen zorgen dat de

basisinfrastructuur van de breedte sport overeind kiumen liouden Zodat als de crisis voorbij is er een basis

fundament ligt om de zaak weer te bouwen Daar is het steimpakket uit voort gekomen
En sport heeft als eerste de handschoen vooitvarend opgepakt En verdient alle complimenten want het is

zonder noeinenswaardige hobbels opgestart dat was echt mooi om te zien

• Waar is steun het hardst nodig en op welk vlak coimnerciele aanbieders vs georganiseerde sport
huur vs kantine inkomsten ledenterugloop etc Voorziet u daarin verschuivingen

Voor opgesteld sport en bewegen is cmciaal voor een gezonde en fitte bevolking Maar deze crisis vergde
een stap voor stap aanpak om Nederland weer open te krijgen Dat goldt ook voor de sport Als eerste sector

mocht gelukkig de sport weer open Maar vanwege besmettuigsgevaar eerst alleen buiten en alleen de jeugd
tot 18 jaar Bovendien vroeg het kabinet aan verenigingen en aanbieders om ook niet leden te faciliteren Dat

betekende iets extra’s voor deze clubs in een periode dat er veel dmk lag op de sportinfrastruetuur Een grote

kostenpost voor verenigingen is de huur We hebben er daarom voor gekozen vooral daar de steun op te

richten

Nu ligt de nadruk op bnmen sporten waaronder ook de coimnerciele aanbieders daarvan Eherover zijn we
ook weer langs beide lijnen met elkaar in gesprek in hoeverre en onder welke eondities mag en kan het open

en wat is een passend steunpakket daarbij

• Sporten en bewegen is belangrijk voor de geestelijke en fysieke gezondheid voor alle

bevolkingsgroepen Dreigt de aanpak de beperkingen met erger te worden dan de kwaal

Deze crisis is ons allemaal een beetje overkomen Of het middel erger is dan de kwaal kan ik met overzien

Kabinet heeft afwegingen moeten maken waarin meerder elementen een rol speelden Wei hebben we

lmniddels allemaal de cijfers gezien dat het aantal mensen dat tijdens de crisis beweegt fors tenig loopt En

dat is zorgelijk Daarom is het goed dat we met zijn alien nu weer het vizier kunnen zetten op meer sporten
en bewegen en daar gaan we dus mee door Er mag gelukkig alweer een heleboel

• Is de 1 5 meter maatschappij iiberliaupt wel toepasbaar op de sportsector

Dat is inderdaad een grote uitdaging Bijvoorbeeld bij sporten waar contact onvennijdelijk is denk aan

kickboksen voetbal en andere team en balsporten is het enonn ingewikkeld Dat heeft natuurlijk effect op

de spelregels en dynamiek van elke individuele sport Voor alsnog nog lijken altematieve spel en

trainingsvormen uitkomst te bieden Verschillende bonden en sporten enNOCNSF zijn daar al goed over

aan het nadenken PM deze weghalen Er wordt ook wordt gedacht aan gebmiken van mondkapjes en

testen vooraf en achteraf Of dat voor de langere termijn ook uitkomst biedt moeten we bezien ledereen is

op dit moment bezig met het uitwerken van plannen en toetsen van ideeen hoe we straks de competities en

wedstnjden zouden kunnen opstarten
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• Bijvangst is het aantal mensen dat hardloopt wandelt en fietst Hoe kijkt u daar tegenaan Is dat een

bedreiging voor de georganiseerde sport

Heel veel mensen hebben gelnkkig een altematieve manier gevonden die bij hen past om fit te blijven Op de

manieren zoals u beschrijft maai soms ook in de huiskamer turn of via online aanbod Maar ik denk dat het

uiteindelijk geen altematief is voor het veremgingsleven Het vervangt metje cluppie en het teamgevoel Het

samen trainen en wedstrijden winnen of verliezen Op het clubhnis of in de kantine napraten en andere

zaken die je meemaakt in het leven doorspreken Het sociale aspect van de georganiseerde sport is een grote
waarde

• Welke gevolgen voorziet u voor de lange termijn voor de sportsector als een vaccin langere tijd
uitblijft

Samen met NOCNSF en de VSG hebben we het Mulier Instituut gevraagd om te bezien wat de lange termijn
effecten van de Corona crisis in de sport kuimen zijn Dat rapport veiwachten we eind mei Aan de hand

daarvan zullen we bezien of en hoe verder steun opportuun voor de sport

Als een vaccin lang uitblijft gaat het gevolgen hebben voor competitie en wedstrijden Contact in de sport is

onvennijdelijk en dan moeten we daar een oplossing voor vinden Net als evenementen waar dan voorlopig
geen publiek bij mag Dat heeft impact op de sportbeleving van sporters maar ook liefhebbers die er vooral

naar kijken

• Vooiziet u nog andere tijdelijke of blijvende gevolgen van deze crisis

Net als iedereen lees ik ook de kranten en volg de economische ontwikkelingen Als gevolg van de Corona

crisis zien we ook een economische crisis opdoemen Dat kan wel effect hebben op de financiering van

bijvoorbeeld grote sportevenementen Wat kuimen bedrijven en sport spoiisoren straks nog betekenen

Alvast dank voor je medewerking

Vriendelijke groet
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